
ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU V PETROVICĹCH
KONANÉHO DNE 27.11.2024 od 18:00

Přítomni:
· za OV Petrovice: Ladislav Peterka - předseda OV, Monika Majerova -

místopředsedkyně OV, Zdeněk Folejtar, Jaroslav Krejčí, Václav Kameník,
Marcela Siblíková, Jana Satrapová

· za město: Petr Machek - starosta
· hosté: Lukáš Ehl a Tomáš Koumar - projektanti studie altánu na návsi
· občané obce: dle prezenční listiny

· Přivítáni
Předseda OV zahájil projednáni prostoru na návsi a studie altánu. Přivítal
spoluobčany, zástupce města a autory studie.

Předseda OV připomněl, že na veřejné schůzi dne 1.11.2022 bylo odhlasováno
prověřeni místa a zbudování altánu na návsi. Následně byl altán zařazen do
dlouhodobých požadavků OV Petrovice. Na základě podnětu od pana starosty byla v
září tohoto roku uskutečněna schůzka na návsi v Petrovicích s panem architektem
Ehlem a byly předneseny představy OV o altánu - přivedení elektřiny, vyvýšenost,
bezbariérovost, dřevěná konstrukce, multifunkční využiti (pro akce typu nadílka
apod.).

Poté proběhla veřejná schůze dne 3.10.2024 kde byl prezentován návrh studie
altánu s tím, že o altánu bude rozhodnuto na další veřejné schůzi.

· Prezentace studie
Pan Tomáš Ehl si vzal slovo a nejprve odprezentoval současný stav návsi v
Petrovicích. Poté doplněné požadavky od OV a detailní prezentace navrhovaného
altánu včetně navrhovaných materiálů, mobiliáře a venkovních úprav.
Byl prezentován i model altánu a vzneSeny dotazy na odvodněni vody střechy,
zaháněni deště, zazelenání střechy, lupení ze stromů. Bylo upřesněno, že do altánu
bude zavedena elektřina, podlaha je namyšlena dřevěná. Ohledně střechy bylo
upřesněno, že může být nadimenzovaná jako pochozí kvůli čištění.

Bylo přistoupeno k hlasování:

Má být tato verze studie rozpracována s případnými úpravami?
PRO: 21
PROTI: O
ZDRŽEL SE: 1

Kam Vánoční strorrM Varianta A - místo namísto nynější boudy nebo B mezi proluku
mezi nynějším Vánočním stromem a dubem



A - PRO 13
B - PRO 4

Úpravy studiq .

" pochozi střecha
' čistitelnost "'=:
· omyvatelnost závěsů, které budou v altánu umístěny a-,jen sabudou občas

dávat pryč

.' "e. .Z hlediska terminu realizace uvedl pan Machek výhledově rok 2026.

Zapsala: Jana Satrapová

Ověřil: Ladislav Peterka



Prezenční listina
Veřejné projednání studie prostoru návsi l ALTÁNU

27.11.2024 18:00
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